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Vi har igennem årene fået sprøjtet for ukrudt ved kantsten på både 

stamveje og stikveje. 

Som det formentlig er de fleste bekendt, er sprøjtning blevet forbudt på 

befæstede arealer, så derfor ser det p.t. ikke så pænt ud ved kantstenene. 

Bestyrelsen har igennem længere tid været i dialog med Lemvig 

Kommune angående den fremtidige rensning ved kantstenene på 

stamvejene. Dialogen gik på om kantstenene, var en del af stamvejen. Det 

har vi nu fået bekræftelse fra kommunen, at det er de og at kommunen 

derfor vil sørge for rensning af ukrudt på stamvejene 1 gang årligt. Da 

kommunen sætter en bred tidshorisont for rensning, kan vi jo stadig 

opleve af der vil komme ukrudt. De der har kantsten til stamvejene (der 

hvor man har pligt til selv at slå græs) vil bestyrelsen opfordre til at man 

selv renser ukrudt, hvis man synes at det bliver for voldsom. 

Se vedhæftede mail fra kommunen. 

Det betyder så at stikvejene står tilbage da de ikke bliver renset af 

kommunen. Bestyrelsen opfordrer derfor den enkelte grundejer, der har 

kantsten ud til stikveje, om selv at rense ukrudt ved kantstenen. Det 

håber vi i bestyrelsen, at man vil tage ad notam, så vi kan bevare vores 

område i pæn stand. 

Vi håber at rensning af stamvejene 1 gang årligt er nok, ellers vil vi tage 

dette op med kommunen.  

Vi har gjort kommunen opmærksom på at kantstenene trænger til 

rensning og vi forventer at de bliver renset  snarest. 

 



Venlig hilsen 

På bestyrelsens vegne 

Viggo Grønning 

Formand. 


